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4_BA_BA_E5_90_8D_E8_c7_10380.htm 现在已经有很多朋友会

在雅思作文中引用一些常用谚语,但是能引用名人名言的作文

恐怕少只有少,而越是少有人用的东西,就越会引起雅思考官的

兴趣,得高分的可能性就越大.下面是几种常用的在作文中引用

名人名言的句型:One of the great early writers wrote that ..... If this

is true,then the present situation should make us wonder whether....

一位伟大的作家曾写到.....,如果是这样的话,那么现在的状况

是否应使我们想一想,是否.......One of the great early writers wrote

that Work is the grand cure of all the maladies and miseries that ever

beset mankind.nbsp； .This view has been shared now by many by

more and more people.....曾说过:"............",这一观点现在正在被

越来越多的人接受."The people who get on in this world are the

people who get upand look for circumstances they want, and if they

cannot find them, make them. ".Such is the remark made by Bernard

Shaw,a great writer . This view has been shared now by many by

more and more people.著名作家萧伯纳曾说过:"在这个世界上

取得成功的人，都努力去寻找他们想要的机会，如果找不到

时，他们就自己创造机会。 ",这一观点现在正在被越来越多

的人接受....is correct in asserting that .......这话很正确:

.............Adler is correct in his assertion that education does not end

with graduation.阿得勒这话很正确,教育不能随着毕业而结

束.&nbsp； 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。
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